
1-7/2009. szám

J e g y z ő k ö n y v

Készült: Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 2009. május 27-
én (szerda) 14 órai kezdettel megtartott üléséről.

Az ülés helye: Községháza díszterme.

Jelen vannak  :   Szurokné Gauder Ágota alpolgármester, Baricz László, Kern
István,  Kovács  Mihály,  Szabóné  Hebők  Anikó,  Zámbó
András képviselők (6 fő).

Állandó meghívottak részéről: Szép Katalin jegyző

Egyéb meghívottak részéről jelen van: Ollmann József NKÖ elnök, Csörgő
Krisztián körzeti  megbízott,  Besír  Zsuzsanna belső ellenőr,
Borbélyné  Wolfárt  Erzsébet  könyvvizsgáló,  Szabó  László
egyesületi elnök, Zsöllér János ÖTE elnök, Tikviczki Jánosné
a  Bokréta  Egyesület  képviselője,  Szabó  Erika  a  Három
Generáció  Kunbajáért  Egyesület  képviselője,  Horváth  Éva,
Racsmány János köztisztviselő 

Előzetesen bejelentette távolmaradását: Halász István polgármester, Barnáné
dr.  Jámbor  Dominika,  Franzné  Lakner  Éva,  Halblönder
József képviselő (4 fő)

N a p i r e n d   e l ő t t :

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Köszönti  a  Képviselő-testület  ülésén
megjelenteket.  Tájékoztatja  a  képviselőket,  hogy  Halász  István  polgármester
egyéb elfoglaltsága miatt  az ülésen nem tud részt  venni,  ezért a mai ülést  Ő
vezeti. Megállapítja az ülés határozatképességét, mivel 10 fő képviselő közül 6
fő képviselő jelen van.
Bejelenti,  hogy a  mai  ülés jegyzőkönyvvezetője  Dudás  Tiborné ig.  főelőadó.
Jegyzőkönyv  hitelesítőnek  javasolja  Kovács  Mihály  képviselőt,  amely
javaslattal a Képviselő-testület egyhangúlag egyetért.



Javaslatot  tett  az  ülés  napirendjére.  Javasolja,  hogy  a  meghívón  szereplő
napirendet  tárgyalja  a  Képviselő-testület  azzal  a  módosítással,  hogy  a
bejelentéseknél a Kunbaja Rákóczi út 14. számú ingatlan megvásárlását és 4 db
pályázat benyújtását javasolja megtárgyalni.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

40/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Képviselő-testületi ülés napirendjének elfogadása.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  2009.  május  27-i
ülésének a napirendjét az alábbiak szerint fogadja el:

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról, az előző testületi ülésen elhangzott bejelentések nyomán tett
intézkedésekről, és az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

      Előadó: Halász István polgármester

2./ Tájékoztató a könyvvizsgálat megállapításairól.
     Előadó: Borbélyné Wolfárt Erzsébet könyvvizsgáló

3./ Tájékoztató a belső ellenőri vizsgálat megállapításairól.
     Előadó: Besír Zsuzsanna belső ellenőr

4./ Tájékoztató Kunbaja községben működő Egyesületek munkájáról.
      Előadó: Szurokné Gauder Ágota a Sportegyesület elnöke

         Szabó László a Mozgáskorlátozottak Egyesületének elnöke
                 a Nyugdíjasok Egyesületének Elnöke
         Kovács Mihály a Polgárőr Egyesület elnöke
         Zsöllér János az Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnöke
         Horváth Imréné a Bokréta Egyesület elnöke
         Franzné Lakner Éva a Három Generáció Kunbajáért Egyesület 

              elnöke

5./  Tájékoztató  a  Cigány  Kisebbségi  Önkormányzat  és  a  Német  Kisebbségi
Önkormányzat munkájáról.

      Előadó: Szilágyi László a Cigány Kisebbségi Önkormányzat elnöke
         Ollmann József a Német Kisebbségi Önkormányzat elnöke

6./  A  helyi  önkormányzatok  létszámcsökkentési  döntéseivel  kapcsolatos
egyszeri költségvetési támogatás igénylése

      Előadó: Halász István polgármester

2



7./  Közfeladatok  ellátásának  felülvizsgálata,  Polgármesteri  Hivatal  Alapító
Okiratának módosítása.

      Előadó: Halász István polgármester
 
8./ Bejelentések.
     a./ Kunbaja Rákóczi út 14. számú ingatlan megvásárlása
     b./ Kunbaja fejlesztése – Kunbaja Projektháza CÉDE pályázat benyújtása
     c./ Biztonságos közlekedés Kunbaján TEKI pályázat benyújtása
     d./ Kápolna rekonstrukció Kunbaján a turisztika növelése érdekében LEKI 
          pályázat benyújtása

  e./ Kunbaja közcélú foglalkoztatásának sikeréért CÉDE pályázat benyújtása

E l s ő   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

1./  Tájékoztatás  a  lejárt  határidejű  képviselő-testületi  határozatok
végrehajtásáról,  az  előző  testületi  ülésen  elhangzott  bejelentések
nyomán  tett  intézkedésekről,  és  az  átruházott  hatáskörben  hozott
döntésekről.

  
     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Miután  a  napirenddel  kapcsolatosan
hozzászólás, észrevétel nem hangzott el, javasolja, hogy a Képviselő-testület a
lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról előterjesztett beszámolót fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta:

41/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztatás a lejárt határidejű képviselő-testületi 
határozatok végrehajtásáról, az előző testületi ülésen 
elhangzott bejelentések nyomán tett intézkedésekről, 
és az átruházott hatáskörben hozott döntésekről.

A  Kunbaja  Községi  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  lejárt  határidejű
képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló beszámolót a polgármester
előterjesztésének megfelelően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: képviselő-testület

3



M á s o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

2./ Tájékoztató a könyvvizsgálat megállapításairól.
     Előadó: Borbélyné Wolfárt Erzsébet könyvvizsgáló

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Borbélyné  Wolfárt  Erzsébet  könyvvizsgáló: Elvégezte  a  Kunbajai
Önkormányzat  2008.  évi  költségvetési  beszámolójának  felülvizsgálatát.
Számszakilag  voltak  eltérések,  de  a  mérleg  főösszege  összességében  nem
nagyon tér el.
A könyvvizsgálat során több hiányosságot tapasztalt, amelyek a következők:
- Pénzeszközök, tárgyi eszközök, szállítók nyilvántartása nem volt teljes körű
(kimaradt  egy  év  végi  bankkivonat  lekönyvelése,  tárgyi  eszközök  és  az
üzemeltetésre  átadott  eszközök  keveredtek,  egy  szállító  számlája  a  passzív
elszámolások között szerepelt).
- Az adósok mérlegértékének meghatározásakor a hátralékokat nem minősítették
egyedileg, és nem alkalmazták az egyszerűsített értékelési eljárást sem.
- Az elszámolásra kiadott pénzeszközök kezelése nem szabályszerű.
- Több éve lejárt szállítói tartozások vannak.
- A számviteli szabályzatok nem kerültek aktualizálásra.
Kéri  a  vezetőket,  hogy  a  hiányosságok  megszüntetéséről  szíveskedjenek
gondoskodni.

Kovács  Mihály  képviselő: Örvendetes,  hogy  a  könyvvizsgálat  kapcsán  a
hiányosságok feltárásra kerültek, és a költségvetésünk valós képet mutat.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Nem ért  a  pénzügyi  kérdésekhez,  de  ha a
beszámolót elfogadásra javasolják, akkor azt elfogadja.

Szép Katalin jegyző: A bankkivonat lekönyvelése azért nem történt meg, mert
márciusban kapták meg a banktól a kivonatot.

Baricz László képviselő: Az előző évhez képest auditálási eltérések nincsenek.
Nem  egyszerű  dolog  a  könyvelés.  Az  eltérések  ellenére  rendben  van  a
könyvelésünk.  A  lejárt  szállítói  számlákkal  kapcsolatban  a  pénzügynek  ki
kellene mutatni ezeket a számlákat és megoldást kell keresni a rendezésükre.

Szép  Katalin  jegyző: Ismertette  a  napirendi  ponttal  kapcsolatos  határozat-
tervezetet.
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Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Megköszönte  Borbélyné  Wolfárt
Erzsébet  könyvvizsgáló  munkáját.  Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület  a
könyvvizsgálat megállapításairól szóló tájékoztatót a határozat-tervezettel együtt
fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

42/2009.(V.27.) öh. H a t á r o z a t
Tájékoztató a könyvvizsgálat 
megállapításairól.

A Képviselő-testület  a  2008.  évi  egyszerűsített  éves  költségvetési  beszámoló
könyvvizsgálatáról készült független könyvvizsgálói jelentést az előterjesztéssel
megegyezően elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

H a r m a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

3./ Tájékoztató a belső ellenőri vizsgálat megállapításairól.
     Előadó: Besír Zsuzsanna belső ellenőr

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Besír Zsuzsanna belső ellenőr: A belső ellenőri vizsgálatot elvégezte Kunbaja
Község  Önkormányzatánál.  Azokat  a  tételeket,  amelyeket  a  könyvvizsgáló
vizsgált,  Ö  nem  vizsgálta.  Kis  technikai  problémájuk  adódott  a  DOKK
programmal.  Későn  jöttek  rá  erre.  A  beszámoló  és  a  főkönyvi  könyvelés
egyezik. Intézkedési tervet kért a jegyzőtől a hiányosságok megszüntetésére.

Kovács  Mihály  képviselő: A  belső  ellenőr  azért  dolgozik,  hogy  az
önkormányzat munkáját segítse. Elfogadja a megállapításait. A hibákat ki tudjuk
javítani.

Baricz László képviselő: Nem érti a hiba okát.

Besír Zsuzsanna belső ellenőr: A program duplán hozta a tételeket. Ilyen még
nem fordult  elő.  Megjegyezték,  hogy mi a hiba oka és az eltérés,  mert 2 év
múlva ezt már senki nem fogja tudni.
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Szép Katalin jegyző: Ismertette a belső ellenőri vizsgálatról szóló tájékoztatóval
kapcsolatos határozat-tervezetet.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a
belső  ellenőri  vizsgálat  megállapításairól  szóló  tájékoztatót  a  határozat-
tervezettel együtt fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

43/2009.(V.27.) öh. H a t á r o z a t
Tájékoztató a belső ellenőri vizsgálat 
megállapításairól.

Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete a belső ellenőr által kiadott
megbízhatósági  igazolás  tartalmát  megismerte,  a  vizsgálat  megállapításairól
szóló tájékoztatót a szóbeli kiegészítésekkel együtt elfogadja.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester
             Szép Katalin jegyző

N e g y e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

4./ Tájékoztató Kunbaja községben működő Egyesületek munkájáról.
      Előadó: Szurokné Gauder Ágota a Sportegyesület elnöke

         Szabó László a Mozgáskorlátozottak Egyesületének elnöke
                 a Nyugdíjasok Egyesületének Elnöke
         Kovács Mihály a Polgárőr Egyesület elnöke
         Zsöllér János az Önkéntes Tűzoltó Egyesület elnöke
         Horváth Imréné a Bokréta Egyesület elnöke
         Franzné Lakner Éva a Három Generáció Kunbajáért Egyesület 

              elnöke

a./ Beszámoló a Kunbajai SE 2008. évi működéséről.
     Előadó: Szurokné Gauder Ágota SE elnök

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)
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Szurokné Gauder  Ágota SE elnök,  alpolgármester: Ismertette  a  Kunbajai  SE
2008. évi működéséről készült beszámolót, miután azt a képviselők nem kapták
kézhez.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: A sportéletben is érezni a pénztelenséget, ez
mindenhol probléma.

Baricz László képviselő: Itt is igaz a mondás, „kis pénz, kis foci”. A tömegsport
jellegre kellene helyezni a hangsúlyt. Ha az embereknek nincs kedvük focizni,
sportolni, máshol kell keresni a hiba okát. Ma már a fiataloknak nem érték a
sportolás.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Ebben a helyzetben szerencsésebb lenne, ha a
testnevelő tanár férfi lenne. A mostani testnevelőtanár nő, nem találják meg vele
a közös hangot.

Kovács  Mihály  képviselő: Az  is  probléma,  hogy  a  mai  gyerekek  inkább  a
számítógép elé ülnek le a sportolás helyett.

Baricz  László képviselő: Közösséget  építeni  nem egyszerű.  Nem foglalkozik
közösségépítéssel.  Véleménye  szerint  lehetne  segítséget  kérni  olyan  helyről,
ahol ezzel foglalkoznak.

Kovács Mihály képviselő: A gyerekeket motiválni kell, ehhez pedig pénz kell,
pl. versenyre vinni őket.

Zámbó András képviselő: Nem csak az anyagiak kérdése a sport, ha a gyerekek
nem akarnak sportolni. Itt minden adott a sporthoz, de nem élnek vele a fiatalok.
A focihoz elsősorban létszám kellene.

Szép Katalin jegyző: Javasolja, hogy a Képviselő-testület fogadja el a Kunbajai
SE. 2008. évi működéséről előterjesztett beszámolót.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

44/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Kunbajai SE 2008. évi 
működéséről.

A  Képviselő-testület  az  előterjesztéssel  egyezően  elfogadja  a  Sportegyesület
beszámolóját.
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Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

b./ A Mozgáskorlátozottak Kunbajai Egyesülete munkájáról tájékoztató.
     Előadó: Szabó László a Mozgáskorlátozottak Egyesületének elnöke

     A Nyugdíjasok Egészségmegőrző Kunbajai Egyesülete munkájáról    
     tájékoztató.
     Előadó: Szabó László a Nyugdíjasok Egyesületének elnöke

  
     (Írásos tájékoztatók mellékelve!)

Szabó László az Egyesületek  elnöke: Ahhoz,  hogy még aktívabban tudjanak
dolgozni, még több anyagi kellene.

Kovács Mihály képviselő: Örül, hogy vannak aktív emberek, akik összefogják a
társaságot,  és  programokat  biztosítanak.  Az  Egyesületek  tagjai  képviselik  a
községet különböző rendezvényeken. Sajnos, ha ez a generáció már nem lesz,
egyre kevesebben lesznek, akik felvállalják ezt a tevékenységet.

Szabó  László  az  Egyesületek  elnöke: Hasonlóan  a  Sport  Egyesülethez,
Egyesületeik  is  fiatalítással  próbálkoznak.  Van  egy  kézműves  csoportjuk,
vannak  fiatalabb tagjaik  is.  Örömmel  veszik,  hogy az  évente  megrendezésre
kerülő népzenei találkozón az óvodások és iskolások is részt vesznek.

Kovács  Mihály  képviselő: Sajnos  az  iskolában  a  kézműves  foglalkozások
háttérbe szorulnak, ugyanis 2 hetente van 1 technika óra.

Szabó László az Egyesületek elnöke: A kézműves szakkör vonzza a fiatalokat.

Szabóné  Hebők  Anikó  képviselő: Minden  egyesület  teszi  a  dolgát.  A
nyugdíjasok  megmutatják,  hogy  hasznosan  töltik  el  szabadidejüket.  A
nyugdíjasok nagyon aktívak.

Baricz László képviselő: Mindkét egyesületre vonatkozik, hogy kell egy ember,
aki  szervez,  utánajár  a  dolgoknak,  akkor  működik az  egyesület.  Megköszöni
Szabó Lászlónak a munkáját. Tudja, hogy az egyesületekben sok munka van. A
tagok  is  örömüket  lelik  ebben  a  munkában.  Ez  a  közösségépítés  lényege.
Gratulál  az  eredményekhez.  Végig  kellene  gondolni,  hogy  milyen
közösségszervező humán erőforrás van. Az IKSZT címet elnyerték. Alkalmazni
kell valakit erre, anyagi forrást kapnak erre. Kell egy olyan ember, aki szervezi,
csinálja.
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Szép  Katalin  jegyző: Javasolja,  hogy  határozatban  köszönjék  meg  a  két
egyesület munkáját.

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselő-testület
köszönje  meg az egyesületek  munkáját,  és  fogadja  el  a  Mozgáskorlátozottak
Kunbajai  Egyesülete  munkájáról  szóló  tájékoztatót,  valamint  a  Nyugdíjasok
Egészségmegőrző Kunbajai Egyesülete munkájáról szóló tájékoztatót.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatait:

45/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
A Mozgáskorlátozottak Kunbajai Egyesülete 
munkájáról tájékoztató.

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a
Mozgáskorlátozottak  Kunbajai  Egyesülete  munkájáról  szóló  tájékoztatót,  és
megköszöni eddig végzett munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

46/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
A Nyugdíjasok Egészségmegőrző Kunbajai 
Egyesülete munkájáról tájékoztató.

A Képviselőtestület  az előterjesztéssel  megegyezően elfogadja a Nyugdíjasok
Egészségmegőrző  Kunbajai  Egyesülete  munkájáról  szóló  tájékoztatót,  és
megköszöni eddig végzett munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

c./ Beszámoló a Kunbajai Polgárőr Egyesület 2008. évi munkájáról.
     Előadó: Kovács Mihály elnök

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)
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Kovács  Mihály  az  Egyesület  elnöke,  képviselő: A  beszámolóját  annyiban
kívánja  kiegészíteni,  hogy  megköszöni  a  körzeti  megbízott  eddig  nyújtott
segítségét.

Szabóné  Hebők Anikó képviselő: Örvendetes,  hogy  a  községben  működik  a
Polgárőrség, jó dolognak tartja, szükség van rájuk. Megköszöni a munkájukat.

Baricz  László  képviselő: Felajánl  egyesület  tagjai  részére  egy  garnitúra
láthatósági mellényt feliratozva.

Csörgő  Krisztián  kmb.: A  Polgárőr  Egyesülettel  napi  kapcsolatban  vannak.
Sajnos itt is jelentkezik az ember és pénzhiány.

Kovács Mihály az Egyesület elnöke, képviselő: A létszámuk azért kevés, mert
komoly szűrőn mennek keresztül a jelentkezők.

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Javasolja,  hogy  a  Képviselőtestület
fogadja  el  a  Kunbajai  Polgárőr  Egyesület  2008.  évi  munkájáról  szóló
beszámolót, és határozatban köszönjék meg munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

47/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Beszámoló a Kunbajai Polgárőr Egyesület
2008. évi munkájáról.

A  Képviselő-testület  megköszöni  a  Polgárőr  Egyesület  munkáját,  és  az
előterjesztéssel megegyezően elfogadja a 2008. évi beszámolót.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

d./ Tájékoztató a Kunbajai Önkéntes Tűzoltó Egyesület munkájáról.
     Előadó: Zsöllér János ÖTE elnök

     ((Írásos előterjesztés mellékelve!)

Zsöllér  János  ÖTE  elnök: Az  Egyesületük  nem  kap  az  önkormányzattól
támogatás, igaz nem is kérnek, mert vagyonmegőrzést biztosítanak.
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Baricz  László  képviselő: Gyermekkorában  sok  önkéntes  tűzoltó  volt.  Ez  a
tevékenység fontos területe a község életének. Munkájukat csak megköszönni
lehet. Kiemelten fontos a munkájuk, dicséret illeti őket érte.

Zsöllér János ÖTE elnök: A tűzoltó szertár belső tatarozása időszerű lenne. Az
épületet a vadászokkal közösen használják, ők adnák a tatarozáshoz szükséges
pénzt. A külső tatarozáshoz az önkormányzat biztosítaná a munkaerőt.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Egyeztetést követően nem hiszi, hogy
akadálya lenne a tatarozásnak.

Baricz  László  képviselő: Az  önkormányzat  biztosítsa  a  munka  végzéséhez
szükséges szakembert.

Zámbó  András  képviselő: Olyanok  az  időjárási  körülmények,  hogy  a
tűzoltóságra szükség lehet. Láncfűrész is kellene nekik. A támogatást fel kellene
venniük. Szükség lenne egy mentőcsapatra.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a
Kunbajai Önkéntes Tűzoltó Egyesület munkájáról szóló tájékoztatót fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselő-testület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

48/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztató a Kunbajai Önkéntes 
Tűzoltó Egyesület munkájáról.

A  Képviselő-testület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Kunbajai
Önkéntes Tűzoltó Egyesület 2008. évi munkájáról szóló tájékoztatót.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

e./ Tájékoztató a Bokréta Művelődés és Hagyományőrző Egyesület 
     munkájáról.

     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Tikviczki Jánosné: A napirend előadója Horváth Imréné, de elfoglaltsága miatt
nem tud az ülésen részt venni, így Ő képviseli az egyesületet.
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Egyesületüknek kevesebb a programja,  mint  a  másik egyesületnek.  A szüreti
bálat az idén szeretnék faluszinten megszervezni.

Baricz László képviselő: A Bokréta Egyesületre is igaz, ami már a Nyugdíjasok
Egyesülete  tájékoztatója  kapcsán  elhangzott.  Köszönjék  meg  a  Bokréta
Egyesület munkáját.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester:  Javasolja, hogy a Képviselő-testület a
Bokréta  Művelődés  és  Hagyományőrző  Egyesület  munkájáról  előterjesztett
tájékoztatót fogadja el, határozatban köszönjék meg munkájukat.

Ezt  követően  a  Képviselőtestület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

49/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztató a Bokréta Művelődés és
Hagyományőrző Egyesület munkájáról.

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Bokréta
Művelődés  és  Hagyományőrző  Egyesület  munkájáról  szóló  tájékoztatót,  és
megköszöni eddigi munkájukat.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

f./ Tájékoztató a Három Generáció Kunbajáért Egyesület 2008. évi 
     munkájáról.

              
     (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szabó Erika: A Három Generáció Kunbajáért Egyesületet képviseli a Képviselő-
testület ülésén. Az egyesület minden hónapban szeretne programot szervezni. 15
a taglétszámuk, mindig van olyan személy, aki felvállal valamilyen programot.
A gyerekeken keresztül a szülőket is meg szeretnék szólítani. Ha nincs pénz,
nehéz megmozgatni  az  embereket.  Minden tagnak van egy specialitása,  amit
elvállal. Mindenkinek megvan a területe. Erre a tevékenységre szabadidőt kell
áldozni. 2009. évben szeretnének igényt tartani az önkormányzati támogatásra.

Szép Katalin jegyző: Írásban adják be a támogatási igényüket.
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Baricz László képviselő: Az Egyesület célkitűzése jó, jó a cél is. Közösségépítő
szerepük van. Sok sikert kíván nekik. Az IKSZT elkészültével ezzel gazdagítsák
a programját.

Szabóné Hebők Anikó képviselő: Ismeri az Egyesület munkáját, sok sikert kíván
nekik.

Kovács Mihály képviselő: Egyet ért az előtte szólókkal, jók a célkitűzések. Sok
sikert kíván az Egyesületnek.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a
Három Generáció  Kunbajáért  Egyesület  munkájáról  előterjesztett  tájékoztatót
fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselőtestület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

50/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztató a Három Generáció Kunbajáért 
Egyesület munkájáról.

A  Képviselőtestület  az  előterjesztéssel  megegyezően  elfogadja  a  Három
Generáció Kunbajáért Egyesület munkájáról szóló tájékoztatót.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

Ö t ö d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

5./ Tájékoztató a Cigány Kisebbségi Önkormányzat és a Német Kisebbségi
Önkormányzat munkájáról.

      Előadó: Szilágyi László a Cigány Kisebbségi Önkormányzat elnöke
         Ollmann József a Német Kisebbségi Önkormányzat elnöke

Szép Katalin  jegyző: Felkérte  a  Cigány Kisebbségi  Önkormányzat  elnökét  –
Szilágyi Lászlót –, hogy a Képviselő-testület ülésére készítsen egy tájékoztatót a
CKÖ  munkájáról.  A  CKÖ  elnöke  az  értesítést  átvette,  azonban  semmiféle
visszajelzés, írásos anyag nem érkezett tőle, sőt a mai ülésen sem jelent meg.
Javasolja,  hogy a következő testületi  ülésre ismételten hívják fel a figyelmét,
hogy számoljon be.

Baricz László képviselő: A támogatásokról, normatívákról is beszámol?
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Azzal,  hogy nem ad tájékoztatást  a  munkájukról,  sokat  árt  a  CKÖ-nek.  Sok
CKÖ-t ismer, személyesen ismeri a vezetőket is. Mélykúton rendkívül intenzív
munka folyik az integrálódásra. Ha itt etnobizniszről van szó vizsgálják meg, ez
nem vet jó fényt a helyi CKÖ-re. Egy figyelmeztetés kijárna nekik.

Szép Katalin jegyző: Volt már probléma a CKÖ-vel, nem tartották meg az évi 4
ülést és az 1 közmeghallgatást, ezért felhívta az elnök figyelmét erre.

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Felkéri  Ollmann  Józsefet,  a  Német
Kisebbségi Önkormányzat elnökét, hogy tartsa meg tájékoztatóját.

Ollmann József NKÖ elnöke: Örömmel tesz eleget a kérésnek, és tájékoztatja a
Képviselő-testületet a Német Kisebbségi Önkormányzat munkájáról. Legutóbb 1
éve számolt be a Képviselő-testületnek.
Kunbaja  90  %-ban  sváb  község  volt,  ezért  a  régi  szokásokról  nem  szabad
megfeledkezni.  Működik  a  Német  Hagyományőrző  Egyesületük,  téli-tavaszi
hónapokban  rendszeresen  tartják  a  foglalkozásokat.  Több  fiatal  is  részt  vesz
ezeken  a  foglalkozásokon.  Főzőtanfolyamot  is  tartottak.  Folytatják  a  régi
tárgyak,  szokások,  hagyományok  gyűjtését.  Németországból  kaptak  régi
kunbajai  népviseletet.  Ezek a ruhák egy kiadványban is  szerepelnek.  Gondot
okoz, hogy a gyűjteményhez kevés a helyük. A ruhák nagy része szekrényben
van.  Szóbeli  ígéretet  kapott  a  polgármestertől,  hogy az  alsó  tagozatos  iskola
épületéből egy termet a rendelkezésükre bocsátanak.
A temető régi része nem mutat épületes látványt. Sajnos csak pár sírkő maradt
meg.  A  megyében  több  település  van,  ahol  az  ilyen  régi  sírkövekből  egész
temetőrészt alakítottak ki.
A NKÖ több rendezvényen részt vett, többek között a partizánok által ártatlanul
elhurcoltakról szóló megemlékezésen.
Az óvodai rendezvényekről,  iskolai oktatásról is mondana pár gondolatot. Az
óvodai  rendezvényekre  minden  alkalommal  kaptak  meghívót.  Anyagilag  is
támogatják az óvodát.
Az  iskolai  német  oktatás  jó,  elégedettek  vele.  Mindig  van  olyan  tanuló,  aki
nyelvvizsgát tud tenni. Az iskolában volt egy változás, a német tanár GYES-re
ment,  a NKÖ talált  helyette egy pedagógust.  A közeljövőben a másik német
tanító  megy GYES-re.  A tánccsoport  egész évben működött,  több fellépésük
volt. Ruhát biztosítanak nekik. A német tanulmányi versenyeken való részvételt
szorgalmazzák. Egy tanuló német táborba megy.
A  német  kapcsolat  ápolásával  kapcsolatban  elmondja,  hogy  a  hivatalos
kapcsolat lehűlt, de a családok közötti kapcsolat aktív. Ismét beindítják a tanulói
csereüdültetést a NKÖ szervezésében. Ezen nem csak iskoláskorúak vehetnek
részt, hanem a fiatalok is.
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A NKÖ fogadta a német fúvószenekart, akik felléptek Bácsalmáson, Csikérián,
Baján.  Júniusban  a  dinkelscherbeni  aktív  focicsapat  45  fővel,  3  napos
kirándulást tesz Kunbajára.
A Kisebbségi Önkormányzat 6 db pályázatot adott be, mind sikeres volt, ezek
100-200.000 Ft-os pályázatok voltak. Pályáztak többek között orvosi műszerre,
számítógépre,  mivel  az  őszi-téli  hónapokban  számítástechnikai  tanfolyamot
szeretnének indítani.
Tudomása szerint 2 hete megérkezett az állami támogatásuk – 134.000,- Ft –
ami még nem került átutalásra a részükre.
Bejelenti, hogy a jövő évi választáson már nem kíván indulni, átadja helyét a
fiataloknak.

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Megköszönte  a  Német  Kisebbségi
Önkormányzat elnökének a tájékoztatót.

Baricz  László  képviselő: Alapos  tájékoztatást  kaptak.  Gratulál  a  pályázati
eredményekhez. Bízik benne, hogy a helytörténeti kiállítás is a méltó helyére
kerül. Erőt, egészséget kíván a további munkához.

Kovács Mihály képviselő: Gratulál az elvégzett munkához. Ollmann József igen
magasra helyezte a lécet.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Javasolja, hogy a Képviselő-testület a
Német Kisebbségi Önkormányzat munkájáról előterjesztett tájékoztatót fogadja
el és vegye tudomásul.
 
Ezt  követően  a  Képviselőtestület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

51/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Tájékoztató a Német Kisebbségi 
Önkormányzat munkájáról.

Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  a  Német  Kisebbségi
Önkormányzat elnökének tájékoztatóját tudomásul vette. 

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

H a t o d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :
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6./  A  helyi  önkormányzatok  létszámcsökkentési  döntéseivel  kapcsolatos
egyszeri költségvetési támogatás igénylése

      Előadó: Halász István polgármester
     
      (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Miután  hozzászólás,  észrevétel  a
napirenddel  kapcsolatosan  nem  hangzott  el,  javasolja,  hogy  a  helyi
önkormányzatok  létszámcsökkentési  döntéseivel  kapcsolatos  egyszeri
költségvetési  támogatás  igényléséről  szóló  előterjesztést  a  Képviselő-testület
fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselőtestület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

52/2009.(V.27.) öh. H a t á r o z a t
A helyi önkormányzatok létszámcsökkentési
döntéseivel kapcsolatos egyszeri költségvetési
támogatás igénylése

A Kunbaja Községi Önkormányzat Képviselőtestülete – figyelemmel az 5/2009.
(II.20.)  ÖM. rendeletre– úgy határozott,  hogy az önkormányzat  költségvetési
szerveinél  a  meglévő  üres  álláshelyeken,  az  előreláthatólag  megüresedő
álláshelyeken  vagy  a  tervezett  új  álláshelyeken,  illetve  szervezeti  változás,
feladatátadás  következtében  az  önkormányzat  fenntartói  körén  kívüli
munkáltatónál a létszámcsökkentéssel érintett álláshelyeken foglalkoztatottak –
jogviszonyban  töltött  ideje  folyamatosságának  megszakítása  nélküli  –
foglalkoztatására nincs lehetőség.

Határidő: folyamatos
Felelős: Halász István polgármester

H e t e d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

7./  Közfeladatok ellátásának felülvizsgálata, Polgármesteri Hivatal Alapító
Okiratának módosítása.

      Előadó: Halász István polgármester
 
      (Írásos előterjesztés mellékelve!)

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Miután  hozzászólás,  észrevétel  a
napirenddel  kapcsolatosan  nem  hangzott  el,  javasolja,  hogy  a  közfeladatok
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ellátásának  felülvizsgálatától,  Polgármesteri  Hivatal  Alapító  Okiratának
módosításáról szóló előterjesztést a Képviselő-testület fogadja el.

Ezt  követően  a  Képviselőtestület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

53/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Közfeladatok ellátásának felülvizsgálata

1. Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  felülvizsgálva  a
fenntartásában működő Polgármesteri Hivatal intézmény feladatellátását, a
Polgármesteri Hivatal jogállását az alábbiakban határozza meg:

- közhatalmi  költségvetési  szerv, önállóan működő és  gazdálkodó
költségvetési szervként működik.
 

2. Kunbaja  Község  Önkormányzat  Képviselő-testülete  jóváhagyja  a
Polgármesteri  Hivatal  Alapító  Okiratának  melléklet  szerinti  módosítását
egységes szerkezetben.

Határidő: azonnal
Felelős: Szép Katalin jegyző

N y o l c a d i k   n a p i r e n d   t á r g y a l á s a :

8./ Bejelentések.

a./ Kunbaja Rákóczi út 14. számú ingatlan megvásárlása
     Előadó: Szép Katalin jegyző

Szép  Katalin  jegyző: A DARFT pályázatot  írt  ki  CÉDE/2009.  kódszámmal,
melyben  lehetőség  nyílik  Kunbaján  egy  olyan  épület  létrehozására,  amely
kistérségi szinten is képes volna biztosítani a kistérség projektjeinek elkészítését.
Ez együtt járna munkahelyteremtéssel is, ahol 2-3 kunbajai munkanélkülit tudna
a  kistérség  alkalmazni.  Ezen  cél  megvalósítása  érdekében  gondoltuk
megvásárolni  a  Kunbaja  Rákóczi  út  14.  számú  ingatlant,  melyen  egy
Projektházat  hoznánk  létre  pályázati  pénz  felhasználásával.  A  megvalósítás,
illetve az ingatlan vásárlás 10 % önerőt igényelne az önkormányzat részéről.
Javasolom, hogy a Képviselő-testület járuljon hozzá a Kunbaja Rákóczi út 14.
számú ingatlan megvásárlásához, illetve hatalmazza fel a polgármestert az adás-
vételi szerződés aláírására.
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Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Javasolja, hogy a Kunbaja Rákóczi út
14.  szám  alatti  ingatlan  megvásárlásával  kapcsolatban  a  Képviselő-testület
hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselőtestület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

54/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja Rákóczi út 14. számú 
ingatlan megvásárlása

1./ Kunbaja Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határozott, hogy a
Kunbaja Rákóczi út 14. szám alatti (belterület 150 hrsz) ingatlant megvásárolja
az  ingatlan  tulajdonosaitól  a  CÉDE  pályázathoz  kapcsolódóan  Kunbaja
Projektháza létrehozásához.

2./ A Képviselő-testület úgy határozott, hogy az ingatlan vásárlásához szükséges
vételár 90 %-át pályázati úton biztosítja, a fennmaradó 10 % önerőt a 2009. évi
felhalmozási bevételekből finanszírozza.

3./ A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az adás-vételi szerződés
aláírására.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

b./ Kunbaja fejlesztése – Kunbaja Projektháza   CÉDE pályázat benyújtása  

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Felkéri Racsmány János köztisztviselőt,
ismertesse a pályázat benyújtásával kapcsolatos tudnivalókat.
 
Racsmány  János  köztisztviselő: A  DARFT által  meghirdetett  önkormányzati
fejlesztések  támogatása  területi  kötöttség  nélküli  támogatására  pályázatot
kívánunk benyújtani  a  Kunbaja  Rákóczi  út  14.  számú ingatlanon  létesítendő
„Projektháza”  kialakítására.  A  Képviselő-testület  az  előző  napirendi  pontban
hozzájárult  az  ingatlan  megvásárlásához.  A  pályázat  benyújtásához  a  kiírás
szerint  önkormányzatunknak  5  %  saját  forrást  kell  biztosítania  a  95  %-os
támogatás mellett.

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Javasolja, hogy a Kunbaja fejlesztése –
Kunbaja Projektháza CÉDE pályázat benyújtásával kapcsolatban a Képviselő-
testület a határozat-tervezet alapján hozza meg határozatát.
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Ezt  követően  a  Képviselőtestület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

55/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja fejlesztése – Kunbaja Projektháza 
CÉDE pályázat benyújtása

Kunbaja Község Önkormányzata a Dél – Alföldi Regionális Fejlesztési Tanács
által  meghirdetett  Önkormányzati  fejlesztések  támogatása  területi  kötöttség
nélkül támogatására pályázatot nyújt be.

A pályázat célja: a helyi önkormányzat feladatellátása színvonalának javítását
eredményező fejlesztések

A projekt címe: Kunbaja fejlesztése – Kunbaja Projektháza 
A fejlesztés megvalósításának helye: Kunbaja, Rákóczi út 14.

A fejlesztés forrásösszetétele: 
Adatok Ft-ban

Megnevezés 2009. év Összesen
Saját forrás 2.256.292,-
Hitel
CÉDE
támogatás-
ból  igényelt
összeg

20.306.632,-

Egyéb  állami
támogatás
Egyéb forrás
Összesen: 22.562.924,-

A Képviselő-testület  a 2009. évi  forrás összegét  a 2009. évi  költségvetéséről
szóló  Költségvetési  rendeletében  szereplő  felújítási  és  beruházási  előirányzat
terhére biztosítja. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a pályázat
benyújtására.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

    

c./ Biztonságos közlekedés Kunbaján   TEKI pályázat benyújtása         
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Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Felkéri Racsmány János köztisztviselőt,
ismertesse a pályázat benyújtásával kapcsolatos tudnivalókat.

Racsmány  János  köztisztviselő: A  DARFT  pályázatot  írt  ki  a  területi
kiegyenlítést  szolgáló  önkormányzati  fejlesztések  támogatására,  TEKI/2009.
kódszám  alatt.  Önkormányzatunk  pályázatot  kíván  benyújtani  erre  a  célra,
melynek a műszaki tartalma a következő: A Zrínyi utca, Dózsa utca illetve a
központi  buszmegállókban  egy-egy  darab  esőbeálló  kialakítása  a  meglévők
bontásával.  Felújításra  kerülne továbbá a  központi  buszmegállóban a  falazott
buszmegálló nyílászáróinak cseréje,  belső felújítása,  valamint WC épületének
komplett  felújítása.  A  pályázat  benyújtásához  a  kiírás  szerint
önkormányzatunknak 5 % saját  forrást  kell  biztosítania a 95 %-os támogatás
mellett.

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Javasolja,  hogy  a  Biztonságos
közlekedés Kunbaján TEKI pályázat benyújtásával kapcsolatban a Képviselő-
testület a határozat-tervezet alapján hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselőtestület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

56/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Biztonságos közlekedés Kunbaján 
TEKI pályázat benyújtása

Kunbaja Község Önkormányzata a Dél – Alföldi Regionális Fejlesztési Tanács
által  meghirdetett  Területi  kiegyenlítést  szolgáló  önkormányzati  fejlesztések
támogatására pályázatot nyújt be.

A  pályázat  célja:  a  közbiztonságot  szolgáló  fejlesztések  megvalósítása  a
közlekedésbiztonság  és  a  bűnmegelőzés  területén  (pl.  buszöböl,
körforgalom,  jelzőlámpás  csomópont,  térfigyelő  rendszer,  közterületi
segélyhívó  rendszer,  polgárőrségi  infrastruktura  fejlesztése  és
eszközbeszerzése, járda)

A projekt címe: Biztonságos közlekedés Kunbaján 
A fejlesztés megvalósításának helye: Kunbaja, hrsz: 178, 745, 1191

A fejlesztés forrásösszetétele:
Adatok Ft-ban

Megnevezés 2009. év Összesen

Saját forrás 1.001.542,-
Hitel
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TEKI
támogatásból
igényelt összeg

9.013.877,-

Egyéb  állami
támogatás
Egyéb forrás
Összesen: 10.015.419,-

A Képviselő-testület  a 2009. évi  forrás összegét  a 2009. évi  költségvetéséről
szóló  Költségvetési  rendeletében  szereplő  felújítási  és  beruházási  előirányzat
terhére biztosítja. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a pályázat
benyújtására.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

d./ Kápolna rekonstrukció Kunbaján a turisztika növelése érdekében   LEKI  
     pályázat benyújtása

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Felkéri Racsmány János köztisztviselőt,
ismertesse a pályázat benyújtásával kapcsolatos tudnivalókat.

Racsmány János köztisztviselő: Önkormányzatunk pályázatot kíván benyújtani a
DARFT által kiírt LEKI/2009. kódszámú pályázatra, melynek keretén belül fel
kívánjuk újítani a Kunbaja Zalka Máté utca hrsz: 1066/2 alatt található Rókus
kápolnát. A pályázat benyújtásához a kiírás szerint önkormányzatunknak 5 %
saját forrást kell biztosítania a 95 %-os támogatás mellett.

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Javasolja,  hogy  a  Kápolna
rekonstrukció  Kunbaján  a  turisztika  növelése  érdekében LEKI pályázat
benyújtásával kapcsolatban  a  Képviselő-testület  a  határozat-tervezet  alapján
hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselőtestület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

57/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Kápolna rekonstrukció Kunbaján a turisztika 
növelése érdekében LEKI pályázat benyújtása
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Kunbaja Község Önkormányzata a Dél – Alföldi Regionális Fejlesztési Tanács
által  meghirdetett  Leghátrányosabb  helyzetű  kistérségek  felzárkóztatását
szolgáló támogatására pályázatot nyújt be.

A  pályázat  célja:  a  turizmushoz,  a  környezet-  és  természetvédelemhez,  a
sporttevékenység  gyakorlása  infrastrukturális  feltételrendszerének
megteremtéséhez  és  idegenforgalmi  jelentőségű  rendezvényekhez
kapcsolódó önkormányzati fejlesztések

A  projekt  címe:  Kápolna  rekonstrukció  Kunbaján  a  turisztika  növelése
érdekében 

A fejlesztés megvalósításának helye: Kunbaja, Zalka Máté u. hrsz: 1066/2.

A fejlesztés forrásösszetétele:
Adatok Ft-ban

Megnevezés 2009. év Összesen
Saját forrás 331.514,-
Hitel
LEKI
támogatásból
igényelt összeg

6.298.774,-

Egyéb  állami
támogatás
Egyéb forrás
Összesen: 6.630.288,-

A Képviselő-testület  a 2009. évi  forrás összegét  a 2009. évi  költségvetéséről
szóló  Költségvetési  rendeletében  szereplő  felújítási  és  beruházási  előirányzat
terhére biztosítja. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a pályázat
benyújtására.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

    

e./ Kunbaja közcélú foglalkoztatásának sikeréért   CÉDE pályázat   
     benyújtása

Szurokné Gauder Ágota alpolgármester: Felkéri Racsmány János köztisztviselőt,
ismertesse a pályázat benyújtásával kapcsolatos tudnivalókat.

Racsmány János köztisztviselő: Önkormányzatunk pályázatot kíván benyújtani a
DARFT  által  meghirdetett  önkormányzati  fejlesztések  támogatása  területi
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kötöttség  nélküli  támogatására.  A  pályázat  célja:  az  önkormányzati
fejlesztésekhez kapcsolódó közcélú foglalkoztatás anyag és eszközbeszerzése. A
fejlesztés keretein belül meg kívánunk vásárolni 1 db önjáró fűnyíró ridert, 1 db
térkő  készítésére  alkalmas  rázóasztalt.  A  rázóasztalon  járdafelújításokhoz
szükséges  térköveket  kívánunk  gyártani.  A  térkő  gyártáshoz  szükséges
alapanyagokat  szintén  pályázati  támogatással  kívánjuk megvásárolni.  A járda
felújításokat  jelen  pályázat  keretein  belül  a  Szabadság  téren,  a  Bajcsy  és  a
Rákóczi  úton  kívánjuk  megvalósítani  1022  m  hosszban.  A  pályázat
benyújtásához  a  kiírás  szerint  önkormányzatunknak  5  %  saját  forrást  kell
biztosítania a 95 %-os támogatás mellett.

Szurokné  Gauder  Ágota  alpolgármester: Javasolja,  hogy  a  Kunbaja  közcélú
foglalkoztatásának  sikeréért  CÉDE  pályázat  benyújtásával kapcsolatban  a
Képviselő-testület a határozat-tervezet alapján hozza meg határozatát.

Ezt  követően  a  Képviselőtestület  6  „igen”  szavazattal,  ellenszavazat  és
tartózkodás nélkül meghozta az alábbi határozatát:

58/2009.(V.27.) öh.  H a t á r o z a t
Kunbaja közcélú foglalkoztatásának 
sikeréért CÉDE pályázat benyújtása

Kunbaja Község Önkormányzata a Dél – Alföldi Regionális Fejlesztési Tanács
által  meghirdetett  Önkormányzati  fejlesztések  támogatása  területi  kötöttség
nélkül támogatására pályázatot nyújt be.

A  pályázat  célja:  önkormányzati  fejlesztésekhez  kapcsolódó  közcélú
foglalkoztatás anyag- és eszközbeszerzése

A projekt címe: Kunbaja közcélú foglalkoztatásának sikeréért 
A fejlesztés megvalósításának helye: Kunbaja belterület - településközpont

A fejlesztés forrásösszetétele:
Adatok Ft-ban

Megnevezés 2009. év Összesen
Saját forrás 703.150,-
Hitel
CÉDE
támogatás-ból
igényelt összeg

6.328.350,-

Egyéb  állami
támogatás
Egyéb forrás
Összesen: 7.031.500,-
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A Képviselő-testület  a 2009. évi  forrás összegét  a 2009. évi  költségvetéséről
szóló  Költségvetési  rendeletében  szereplő  felújítási  és  beruházási  előirányzat
terhére biztosítja. A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a pályázat
benyújtására.

Határidő: azonnal
Felelős: Halász István polgármester

    

Miután több napirendi  pont  nem volt,  az  alpolgármester  a  Képviselő-testület
ülését 1615 órakor bezárta.

Kmf.

   Szurokné Gauder Ágota   Szép Katalin
          alpolgármester             jegyző

Jegyzőkönyv hitelesítő:

Kovács Mihály
képviselő
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